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WNIOSEK 

w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych Miasta i Gminy Kórnik realizacji  
przedsięwzięcia Aktywny Fyrtel Dachowa 

Zwracam się z wnioskiem w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych Miasta i Gminy 
Kórnik realizacji projektu „Aktywny Fyrtel Dachowa”, który zakłada w pierwszym etapie budowę 
skateparku. 

W ostatnim głosowaniu w ramach Budżetu Obywatelskiego projekt ten zdobył drugie 
miejsce i otrzymał imponujące 1326 głosów, co jednoznacznie świadczy o dużym 
zainteresowaniu mieszkańców i poparciu społecznym oraz ich potrzebie stworzenia przestrzeni 
do aktywnego spędzania czasu. W dotychczasowej historii Budżetu Obywatelskiego projekt 
osiągający tak dużą liczbę głosów każdego roku zająłby pierwsze miejsce.  

Niestety, z powodu ograniczonych środków w budżecie obywatelskim, projekt nie uzyskał  
wsparcia finansowego na realizację. Z tego powodu apeluję o uwzględnienie tej inwestycji w 
przyszłych planach budżetowych gminy. Wzrost liczby mieszkańców w Dachowie w ciągu 
ostatnich lat jest najwyższy w Gminie Kórnik (obecnie jest to czwarta miejscowość, a zarazem 
największe sołectwo) więc konieczny jest również szereg inwestycji mających na celu 
poprawienie infrastruktury rekreacyjnej we wsi.  

Proponuję ujęcie tego przedsięwzięcia w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i 
Gminy Kórnik, na rok 2025 wykonanie projektu, a w roku 2026 realizację.  
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